

## Clairon Filters Lda

Rua do Terreirinho nº 88  
4410-017 Uniao de Freguesias  
Serzedo e Perosinho  
Vila Nova Gaia – Porto, Portugal

Phone +351 227 539 698  
info@claironfilters.pt  
www.claironfilters.com



Clairon Filters Lda is a manufacturer of air filters and belongs to a group of companies having filtration experience for over 20 years in this industry. Our company engages in supply of Air filters used in Air conditioning, Paint Booth and Gas Turbine Industries. Our products are exported to Europe, Australia, North America and South America through the distributors located in various geographical territories within these continents. Filters are manufactured from two locations – Portugal and India. The facilities maintain a stringent quality control for the products at various stages of production. We have an R&D team who is involved in the continuous development of new products as per customer's demand and are updated with latest technologies. The major products we offer are

### Filter Materials Range

1. Meltblown Filter Media for Pocket Filters G4 to F9 (Rolls and Single Pockets)
2. Metal mesh Laminated media for Z-line filters and Mesh Lam Packs
3. Non Woven Media as per customer specs – G3 to M6
4. Plastic frames for Mini-Pleat Compact Filters and Panel Filters
5. Activated Carbon Filter Media
6. Glass Fiber Paint Arrestor media
7. Pleated packs for Z-line filters
8. Card Board Cases and Metal Frames for Filters

Clairon Filters Lda ist Hersteller von Luftfiltern und gehört zu einer Gruppe von Unternehmen, die seit mehr als 20 Jahren über Erfahrungen in der Filtrationsbranche verfügen. Unser Unternehmen bietet Luftfilter für Klimaanlage, Lackierkabinen und Gasturbinen. Wir exportieren unsere Produkte durch unsere örtlichen Vertriebshändler nach Europa, Australien, Nordamerika und Südamerika. Die Filter werden an zwei Standorten hergestellt – in Portugal und in Indien.

In diesen Produktionsstätten werden die Produkte in jeder Produktionsphase einer strengen Qualitätskontrolle unterzogen. Unser F&E-Team entwickelt ständig neue Produkte nach den Anforderungen der Kunden und den neuesten Technologien. Zu unseren wichtigsten Produkten gehören:

### Filtermaterialien

1. Meltblown-Filtermedien für Taschenfilter G4 bis F9 (Rollenware oder Filtertaschen)
2. Laminierte Metallfiltermedien für Z-Line-Filter und laminierte Faltenpakete
3. Maßgeschneiderte Vliesstoffmedien – G3 bis M6
4. Kunststoffrahmen für Minipleat-Kompaktfilter und Paneelfilter
5. Aktivkohlefiltermedien
6. Paint-Stop-Glasfasermedien
7. Faltenpakete für Z-Line-Filter
8. Kartongehäuse und Metallrahmen für Filter



### Finished Filter Range

- Pre Filter • Fine Filters
- Gas Turbine Filters • Carbon Filters
- HEPA Filters • High Temperature Filters
- Housing Boxes • Odor Control Units
- Ecology Units • Paint Booth Filters

### Filterspektrum

- Vorfilter • Feinfilter
- Gasturbinenfilter • Aktivkohlefilter
- HEPA-Filter • Hochtemperaturfilter
- Gehäuse • Geruchs-beseitigungsfILTER
- Ökologische Filter
- Filter für Lackierkabinen